
                                       
  PROTOKOLL 
SPF Seniorerna Hagfors-Uddeholm 2018-04-10 
 
Art Styrelsemöte 
 
Tid 2018-04-10 kl 13.00-14.00 
 
Plats Odd Fellow-lokalen 
 
Närvarande Anita Beckman 
 Claes-Henrik Engström 
 Bo Henriksson 
 Arne Högkvist 
 Leif Jansson 
 Sten-Åke Larsson 
 Hans Liljas 
 Birgitta Jansson 
 
1. Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
2. Kassörens rapport 
 Det har inkommit 8.080 kronor för medlemsavgifter. 
 Nuvarande behållning 
 PG              23.007:75 
 Bank          19.799:53 
 
3. KPR 
 Claes-Henrik och Sten-Åke berättade. Föreningen skall söka föreningsbidrag. 
 Dessutom berättade de om diskussioner ang mat till äldreomsorgen. 
 Nya KPR-medlemmar för PRO är Barbro Eriksson och Ann-Christine Månsson. 
 Bestämdes att kommunens matansvarige skall inbjudas till ett månadsmöte. 
 
4. Uppvaktning av medlemmar 
 Rolf Persson 75 år den 28 april. Hans Liljas uppvaktar. 
 Lennart von Heijne 75 år den 29 april. Hans skickar presentkort. 
 Gunvor Preisler 80 år den 9 maj. Uppvaktas på nästa möte. 
 
5. Rapport från distriktets årsstämma i Skoghall 22 mars 
 Leif berättade. 
 
6. DM i boule den 13 juni på Hagforsvallen 
 Leif berättade. Inbjudan har skickats ut igår till alla värmlandsföreningar. 
 Korpen kommer att hjälpa till. Dessutom skall försäljning av kaffe, korv,  
 bröd mm finnas. Alla deltagare skall bjudas på kaffe, antingen före eller efter 
 tävlingen. Värd för arrangemanget skall vara Hans Liljas som även hälsar  
 deltagarna välkomna. 
 
 
 
 
 



7. Läderlappen i Karlstad i maj 
 15 biljetter skall köpas, men när är fortfarande en öppen fråga. 
  
8. Kick-off i Arvika den 16 maj  
 Hans Liljas och prel Claes-Henrik Engström deltar i Hjärnkoll. 
 
9. Kryssning Oslo-Köpenhamn den 7 maj 
 Leif berättade. Tillräckligt antal deltagare har inte anmält sig för att vi 
 skall bli hämtade med buss i Hagfors. Vi behöver i nuläget tre bilar för att 
 åka till Kristinehamn. Leif undrade om mötet godkände reseersättning med 
 1.200 kr till dessa. Röstningen utföll fyra för och tre emot.  
 
10. Övriga frågor 
 Anita hade ett antal broschyrer om folkhälsa som hon ville dela ut på mötet. 
 
 Leif berättade om en pensionerad läkare från Säffle som mot bilersättning 
 ställer upp och informerar om mediciner, hjälpmedel mm för äldre personer. 
 
 Sten-Åke presenterade en resa till Lurö som arrangeras av SPF Torsby. Ett  
 antal platser finns kvar som vi erbjöds att boka. 
 
 Hans undrade om vi skall synas på Hagfors Marknad den 18-19 maj. Han har  
 själv inte tid att delta och bland övriga mötesdeltagare var intresset svalt. 
 
 Anita Öhrman har via sid gode man begärt utträde ur föreningen. 
 
 Vid protokollet 
 
 
 Birgitta Jansson 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 



 
 
 
  
  
                                  
 
 
 
 
 
 
  


